
Z  Á  P  I  S 
z 7. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAV 

 ze dne 18. prosince 2019 od 18:00 hodin 

 v malém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 20 členů zastupitelstva města. 

Omluveni: MUDr. Jan Vodička 

Hosté: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ, Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM 

MěÚ, Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí odd. územního plánování a památkové péče OVRR 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že je přítomno 20 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 

a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany, 

že je z jednání zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně 

zveřejněn na internetových stránkách města.  

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 7. zasedání zastupitelstva města. 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Změna č. 4 rozpočtu města v roce 2019 

2. Rozpočet města na rok 2020 

3. Změna č. 2 územního plánu města 

4. OZV č. 4/2019 o místním poplatku za komunální odpad 

5. OZV č. 5/2019 o místním poplatku ze psů 

6. OZV č. 6/2019 o místním poplatku z pobytu 

7. Majetkové převody 

A: Směna pozemku p. č. 70/8 za část pozemku p. č. 660/20, vše v k. ú. Nedvědice 

B: Bezúplatný převod pozemků v k. ú. Soběslav do vlastnictví ÚZSVM 

C: Úplatný převod pozemku p. č. 77/1 v k. ú. Soběslav od ÚZSVM 

8. Zavedení programu Antigraffiti 

9. Zajištění legální plochy pro graffiti tvorbu 

10. Různé 

Bez diskuse.  

Hlasování o navrženém programu jednání ZM: 

Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

Program jednání byl schválen.  

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Mgr. Petr Lintner,  

Mgr. Michal Pánek, Jaroslav Himpan. 

Hlasování o složení návrhové komise: 

Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. 

Pavel Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Miloš Šimek; Michal 

Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
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Zdržel se: 3 
Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Jaroslav Himpan 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 

zastupitelstva města Michala Turka, Bc. Miloše Bučinského. 

Hlasování o složení ověřovatelů: 

Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Jaroslav 

Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Michal Turek; Bc. Miloš Bučinský 

Návrh byl přijat. 

Zápis z 6. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 

svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Bc. Lucie Nečasová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu 

jednání uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu.  

K bodu 1 – Změna č. 4 rozpočtu města v roce 2019 

Předložila: Mgr. Lucie Krejčí – pracovnice FO MěÚ 

Příloha: 

- Změna rozpočtu města na rok 2019 – Rozpočtové opatření č. ZM 4/2019 

- Rozpočtové opatření č. RM/5/2019, RM/6/2019, RM/7/2019 a RM/8/2019 

Předloženo Rozpočtové opatření ZM č. 4/2019, kterým se snižuje celkový objem 

rozpočtových příjmů města na rok 2019 o 8.945.096 Kč a výdajů o 8.002.116 Kč. 

Z rozpočtového opatření ZM č. 4/2019 vzniká schodek ve výši 942.980 Kč. 

Po provedených úpravách dosáhne objem rozpočtových příjmů města v roce 2019 částky 

201.620.432 Kč, výdajů 246.294.465 Kč a na financování bude použito 44.674.033 z rezervy 

na běžných účtech. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání  

25. 11. 2019 projednal předložený návrh rozpočtu a doporučuje jej ZM ke schválení. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

Ing. M. Kákona, Mgr. Pavel Lintner, Ing. J. Bláha. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření č. ZM 

4/2019 v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 



3 

K bodu 2 – Rozpočet města na rok 2020 

Předložila: Mgr. Lucie Krejčí – pracovnice FO MěÚ 

Příloha: 

- Návrh rozpočtu města Soběslavi na rok 2020 

Návrh rozpočtu města Soběslavi byl zpracován v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb.,  

o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích. 

Návrh rozpočtu na rok 2020 je sestaven jako schodkový, celkové příjmy dosáhnou částky 

172.070.850 Kč a výdaje 177.254.283 Kč, plánovaný schodek 5.183.433 Kč bude pokryt 

z dostatečné rezervy na běžných účtech města. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání  

25. 11. 2019 projednal předložený návrh rozpočtu a doporučuje jej ZM ke schválení. 

Ing. P. Král – podal protinávrh k předloženému návrhu ve znění: Zastupitelstvo města 

schvaluje rozpočet města Soběslavi na rok 2020 v předloženém znění doplněném o částku 

participativního rozpočtu minimálně v hodnotě 300.000 Kč. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

Mgr. Pavel Lintner, Ing. P. Král, Bc. M. Bučinský, Ing. J. Bláha, Ing. M. Kákona,  

Mgr. P. Valeš, Mgr. A. Krejčová. 

Ing. J. Bláha předložil protinávrh Ing. P. Krále. 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města Soběslavi na rok 2020 v předloženém znění 

doplněný o částku 300.000 Kč na straně výdajů určenou na participativní rozpočet. 

Hlasování o protinávrhu Ing. P. Krále: 

Pro: 6 
Bc. Miloš Bučinský; Ing. Iveta Matějů; František Dukát; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. 

Petr Král; 
Proti: 12 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; 

Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; 

Zdržel se: 2 
Mgr. Alena Krejčová; Ludmila Zbytovská 

Návrh nebyl přijat. 

Ing. J. Bláha předložil původní návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města Soběslavi na rok 2020 v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří 

Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 4 
Ing. Martin Kákona; Bc. Miloš Bučinský; Ing. Petr Král; František Dukát 
Zdržel se: 1 
Ing. Iveta Matějů 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 3 – Změna č. 2 územního plánu města 

Předložila: Ing. arch. Dagmar Buzu 

Příloha: 

- Zpráva o uplatňování územního plánu Soběslav, obsahující zadání změny č. 2 

územního plánu Soběslav 

V souvislosti s přípravou změny č. 2 územního plánu města Soběslavi předložena Zpráva  

o uplatňování územního plánu Soběslav obsahující mj. požadavky občanů města a dotčených 

orgánů na změnu dosud platného územního plánu, které budou v případě schválení této 

zprávy posouzeny dotčenými orgány státní správy. Smyslem dnešního jednání zastupitelstva 
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je schválení pořízení změny ÚP, následně bude vybrána odborná firma, která vyhodnotí došlé 

připomínky, zpracuje vlastní návrh změny ÚP, který bude znovu předložen zastupitelstvu 

města ke schválení. 

V rámci tohoto bodu předložen návrh pověření starosty města spoluprací s pořizovatelem při 

pořízení změny č. 2 ÚP města Soběslavi. 

K tomuto bodu diskutovali: 

F. Dukát, Ing. M. Kákona; z občanů: Ing. P. Plát. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města  

1. schvaluje zprávu o uplatňování územního plánu Soběslav obsahující zadání ke změně č. 2 

územního plánu Soběslav v předloženém znění, 

2. pověřuje pro spolupráci s pořizovatelem při pořízení změny č. 2 územního plánu Soběslav 

Ing. Jindřicha Bláhu, starostu města.  

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Jaroslav 

Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr 

Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; 

Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Ing. Martin Kákona; Bc. Miloš Bučinský 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 4 – OZV č. 4/2019 o místním poplatku za komunální odpad 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: 

- Stávající vyhláška č. 4/2018 o místním poplatku za odpad 

- Návrh vyhlášky č. 4/2019 o místním poplatku za odpad včetně kalkulace poplatku 

- Rekapitulace nákladů odpadového hospodářství města v letech 2013 - 2019 

V souvislosti s novelou zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích a zvyšujícími se 

náklady na odpadové hospodářství města předložen návrh nové výše uvedené obecně závazné 

vyhlášky. Poplatek za odpad se z 550 Kč/poplatníka a rok, který byl zaveden v roce 2013, 

zvýší na 600 Kč/poplatníka a rok, vyhláška zároveň ruší úplné osvobození od poplatku 

vlastníky objektů určených k individuální rekreaci, kteří mají zároveň trvalé bydliště na území 

města. Návrh byl projednán Komisí životního prostředí a odpadového hospodářství RM  

a radou města dne 10. 10. 2019. Rovněž ministerstvo vnitra ČR shledalo návrh vyhlášky 

v souladu se zákonem. Vyhláška nabývá účinnosti od 1. 1. 2020. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona, Bc. M. Bučinský, Ing. R. Bryll. 

Bc. M. Bučinský – podal protinávrh na rozšíření osvobození od poplatku – osvobodit od 

poplatku všechny děti do věku 3 let (čl. 6 odst. 2 písm. a) návrhu vyhlášky). 

Hlasování o protinávrhu Bc. M. Bučinského: 

Pro: 4 
Bc. Miloš Bučinský; Ing. Iveta Matějů; Ing. Martin Kákona; Ing. Petr Král; 
Proti: 14 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří 

Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. 

Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 2 
Mgr. Petr Lintner; František Dukát 

Návrh nebyl přijat. 
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Ing. J. Bláha předložil původní návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Soběslavi č. 4/2019  

o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání  

a odstraňování komunálních odpadů v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 5 – OZV č. 5/2019 o místním poplatku ze psů 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: 

- Stávající vyhláška č. 1/2011 a 1/2015 

- Návrh OZV č. 5/2019 o místním poplatku ze psů 

V souvislosti s novelou zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích předložen návrh výše 

uvedené obecně závazné vyhlášky. Návrh zachovává stávající sazby poplatku a doplňuje 

výčet lokalit se sníženou sazbou poplatku, do souladu se zákonem uvádí ustanovení týkající 

se osvobození od poplatku. Předpokládaný datum účinnosti je 1. 1. 2020. Návrh byl 

projednán radou města a rovněž byl zaslán MV ČR, který u ní neshledal rozpor se zákonem. 

Na základě doporučení MV předložil Ing. R. Bryll návrh na nahrazení textu čl. 3 odst. 5 

následujícím způsobem: „Povinnost ohlásit údaj podle odst. 3 nebo jeho změnu se nevztahuje 

na údaj, který může správce poplatku automatizovaným způsobem zjistit z rejstříků nebo 

evidencí, do nichž má zřízen automatizovaný přístup. Okruh těchto údajů zveřejní správce 

poplatku na své úřední desce.“ 

Předložený návrh vyhlášky ruší části dosud platné vyhlášky č. 1/2011 a 1/2015 o místních 

poplatcích řešící poplatek ze psů. Ustanovení týkající se místního poplatku za zábor veřejného 

prostranství zůstávají platná. Nová vyhláška o poplatku za zábor veřejného prostranství bude 

zastupitelstvu předložena v roce 2020. 

V současnosti máme na území města evidováno cca 800 psů. Roční příjem z tohoto poplatku 

činí cca 232.000 Kč. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona, Ing. R. Bryll, Ing. J. Bláha. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Soběslavi č. 5/2019  

o místním poplatku ze psů v předloženém znění s úpravou v čl. 3 odst. 5 předloženou 

tajemníkem MěÚ Ing. Radkem Bryllem. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 
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K bodu 6 – OZV č. 6/2019 o místním poplatku z pobytu 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: 

- Návrh OZV č. 6/2019 o místním poplatku z pobytu 

V souvislosti s novelou zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích předložen návrh výše 

uvedené obecně závazné vyhlášky. Tato novela ruší stávající poplatek z lázeňského nebo 

rekreačního pobytu a poplatek z ubytovací kapacity a nahrazuje je jediným poplatkem – 

poplatkem z pobytu. Návrh stanoví sazbu poplatku z pobytu na částku 20 Kč/den. Návrh byl 

projednán radou města a rovněž byl zaslán MV ČR, který u ní neshledal rozpor se zákonem. 

Na základě doporučení MV předložil Ing. R. Bryll návrh na nahrazení textu čl. 3 odst. 5 

následujícím způsobem: „Povinnost ohlásit údaj podle odst. 2 nebo jeho změnu se nevztahuje 

na údaj, který může správce poplatku automatizovaným způsobem zjistit z rejstříků nebo 

evidencí, do nichž má zřízen automatizovaný přístup. Okruh těchto údajů zveřejní správce 

poplatku na své úřední desce.“ 

Předpokládaný datum účinnosti je 1. 1. 2020. V současnosti město eviduje 14 poskytovatelů 

ubytovacích služeb, příjem z poplatku z rekreačního nebo lázeňského pobytu a z poplatku 

z ubytovací kapacity činil v roce 2019 cca 74.000 Kč. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona, Ing. R. Bryll, Ing. J. Bláha. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Soběslavi č. 6/2019  

o místním poplatku z pobytu v předloženém znění s úpravou v čl. 3 odst. 5 předloženou 

tajemníkem MěÚ Ing. Radkem Bryllem. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

K bodu 7 – Majetkové převody 

A: Směna pozemku p. č. 70/8 za část pozemku p. č. 660/20, vše v k. ú. Nedvědice 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy: 

- Důvodová zpráva ke směně pozemku s paní Eliškou Pokornou Černou, Haškovcova 

Lhota 

Předložen návrh směny výše uvedených pozemků mezi paní E. Pokornou Černou a městem 

Soběslav. Majetkoprávní vypořádání pozemků bude řešeno bez doplatku. 

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemku p. č. 70/8 o výměře 335 m
2
 ve vlastnictví 

Elišky Pokorné Černé, Haškovcova Lhota, za část pozemku p. č. 660/20 o výměře cca  

335 m
2
, ve vlastnictví města Soběslavi, vše v k. ú. Nedvědice. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 
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Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

B: Bezúplatný převod pozemků v k. ú. Soběslav do vlastnictví ÚZSVM 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy: 

- Důvodová zpráva bezúplatného převodu pozemků do vlastnictví ÚZSVM 

Předložen návrh bezúplatného převodu pozemků p. č. 1405/2, 3960/4 a 3961/8  

v k. ú. Soběslav z vlastnictví města Soběslavi do vlastnictví ČR. 

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 1405/2 o výměře 25 m
2
,  

p. č. 3960/4 o výměře 24 m
2
 a p. č. 3961/8 o výměře 163 m

2
, vše v k. ú. Soběslav, oddělených 

GP č. 3152-15/2014 z vlastnictví města Soběslavi do vlastnictví ČR, příslušnosti hospodařit 

Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových formou souhlasného prohlášení. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

C: Úplatný převod pozemku p. č. 77/1 v k. ú. Soběslav od ÚZSVM 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy: 

- Důvodová zpráva úplatného převodu pozemku p. č. 77/1 v k. ú. Soběslav od ÚZSVM 

Předložen návrh úplatného převodu výše uvedeného pozemku od ÚZSVM do vlastnictví 

města Soběslavi. Navržená kupní cena činí dle znaleckého posudku 897 Kč/m
2
. 

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje úplatný převod pozemků p. č. 77/1 v k. ú. Soběslav o výměře 

368 m
2
 z vlastnictví ČR, příslušnosti hospodařit s majetkem státu Úřadu pro zastupování státu 

ve věcech majetkových do vlastnictví města Soběslavi za kupní cenu dle znaleckého posudku 

ve výši 330.000 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 
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K bodu 8 - Zavedení programu Antigraffiti 

Předložil: Bc. Miloš Bučinský – člen ZM 

Příloha: 

- Zavedení programu Antigraffiti 

Předsedající Ing. Jindřich Bláha vyzval Bc. Miloše Bučinského k předložení důvodové 

zprávy. Bc. M. Bučinský informoval o výsledku mapování výskytu graffiti na území města, 

snaze odstraňování nápisů z objektů v majetku města a možných formách spolupráce 

s vlastníky objektů poškozených graffiti. 

K tomuto bodu diskutovali: 

L. Zbytovská, Ing. M. Kákona. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města ukládá radě města do příštího zasedání zastupitelstva prověřit možnost 

realizace programu „Antigraffiti“. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 7 
Bc. Miloš Bučinský; František Dukát; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Ing. Iveta 

Matějů; Mgr. Irena Molíková; 
Proti: 8 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; 
Zdržel se: 5 
Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Alena Krejčová; Jaroslav Himpan; Ludmila Zbytovská 

Usnesení nebylo přijato. 

K bodu 9 - Zajištění legální plochy pro graffiti tvorbu 

Předložil: Ing. Martin Kákona – člen ZM 

Příloha: 

- Zajištění legální plochy pro graffiti tvorbu 

Předsedající Ing. Jindřich Bláha vyzval Ing. Martina Kákonu k předložení důvodové zprávy. 

Ing. Martin Kákona na objektu čerpací stanice v Bechyňské ulici, která je často předmětem 

zájmu sprejerů, seznámil členy ZM s možnými důvody vyčlenění legální plochy pro sprejery. 

Dále seznámil s možnými způsoby vytvoření „uměleckého díla“ na obdobných objektech – 

graffiti jam, vytvoření díla na zakázku a způsoby jejich financování. 

K tomuto bodu diskutovali: 

L. Zbytovská, Mgr. A. Krejčová, Ing. J. Bláha, Ing. M. Kákona, Mgr. M. Pánek, V. Nedvěd, 

Bc. M. Bučinský, Mgr. Petr Lintner, Mgr. Pavel Lintner; 

z občanů: Mgr. Z. Kozlíček, Ing. P. Plát. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města ukládá radě města prověřit zavedení vhodné legální plochy pro graffiti. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 6 
Bc. Miloš Bučinský; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Ing. Iveta Matějů; Ludmila 

Zbytovská 
Proti: 11 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; 

Mgr. Petr Valeš; 

Zdržel se: 3 
František Dukát; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Petr Lintner 

Usnesení nebylo přijato. 
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K bodu 9 – Různé 

Ing. J. Bláha – informoval o předání nástěnného kalendáře členům ZM, za jeho vytvoření 

poděkoval pracovnicím informačního centra. 

F. Dukát – upozornil na špatný stav místní komunikace u letiště vlivem užívání komunikace 

těžkými zemědělskými stroji. 

Ing. J. Bláha – město zajistí opravu komunikace na jaře 2020. 

Ing. I. Matějů – informovala o výsledku šetření provedeného kontrolním výborem ZM ve věci 

vystoupení p. Chvojky na zářijovém jednání ZM, a to na základě podnětu starosty města. Na 

základě nabývací listiny dodané p. Chvojkou a vyžádaného stanoviska MV ČR bylo 

vystoupení p. Chvojky v souladu s jednacím řádem ZM. 

Ing. J. Bláha – poděkoval kontrolnímu výboru, k podání podnětu byl pověřen radou města. 

K této záležitosti dále diskutovali: 

Mgr. P. Chvojka, paní Růžičková, Mgr. Z. Kozlíček. 

Paní Srncová – dotaz na důvod zrušení přechodů pro chodce na náměstí Republiky. 

Ing. J. Bláha – realizační dokumentace přechody pro chodce na základě stanoviska DI PČR 

již neobsahovala, důvody zrušení přechodů jsou uvedeny v článku pracovníka OVRR  

J. Kubeše zveřejněného na webových stránkách města a v Hlásce. V prostoru náměstí byla 

zřízena tzv. místa pro přecházení, došlo k zavedení zóny se sníženou rychlostí 30 km/hod. 

K této záležitosti dále diskutovali: 

V. Nedvěd, paní Růžičková 

Paní Růžičková – požádala zastupitele města, kteří hlasovali proti zavedení participativního 

rozpočtu, o zdůvodnění, odpověď postačí na únorovém jednání ZM. Dotaz, zda město 

připravuje či plánuje vybudování chodníku a veřejného osvětlení v lokalitě za řekou směrem 

na Vesce. 

Ing. J. Bláha – komunikace je ve vlastnictví JčK, vybudování chodníku je technicky možné, 

ale finančně velmi náročné. O jeho vybudování se město snažilo v rámci protipovodňových 

opatření na Svákovském potoce. Studie je k dispozici u vedoucího KT MěÚ  

Ing. B. Ctibora. Otázku participativního rozpočtu je možno otevřít např. prostřednictvím 

Hlásky (anketa). 

Mgr. A. Krejčová – podpořila zavedení participativního rozpočtu nejdříve např. v městské 

části Nedvědice. 

Paní Srncová – veřejné projednání Programu rozvoje města bylo svoláno v nevhodnou hodinu 

bez účasti zástupců města. Nejednalo se tudíž o projednání, ale o pouhou prezentaci. 

Ing. J. Bláha – v současnosti probíhá připomínkování návrhu, který by měl být projednán na 

únorovém jednání ZM. Veškeré dotazy a připomínky je možné směřovat na pracovnici KT 

MěÚ Ing. H. Petrů do 20. 1. 2020. Konečné slovo ve vypořádání připomínek bude mít 

zastupitelstvo města. 

K této záležitosti dále diskutovali: 

Ing. P. Plát, Mgr. Z. Kozlíček, Ing. R. Bryll, Ing. M. Kákona. 

 

Na závěr Ing. J. Bláha popřál všem přítomným klidné prožití vánočních svátků a hodně zdraví 

do nového roku. 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 18. prosince 2019 v 20.50 hodin. 


